
Datum 20/02/2025
Dossierbeheerder Manon Bossart

Verslag Jeugdraad 17/02/2025

Verslag jeugdraad 7
Onze referentie: 
Datum: 17/02/2025 om 19u in jeugdhuis De Paravang

Aanwezig: Bram Claeys (KLJ Leffinge), Britney Blondeel (Jeugdhuis de Paravang), Laura Vandromme 
(onafhankelijk), Britt Ghewy (Chiro Westende), Sara Zajc (Dyjade Vzw), Manon Bossart (jeugddienst) en Ethel De 
Blieck (Schepen jeugd)

Verontschuldigd: Levy Calleeuw

1. Woordje met de schepen
- Schepen Ethel De Blieck was aan de aanvang van de jeugdraad aanwezig. Zo heeft zij de 

leden van de jeugdraad kunnen leren kennen en zichzelf ook kunnen voorstellen als 
nieuwe schepen van jeugd. 

- De schepen begon de jeugdraad met het bevragen van de jeugdraad over mogelijke 
tekorten in Middelkerke voor jongeren. Hier werden volgende punten door de jeugdraad 
aangehaald:

o Uitgangsmogelijkheden voor oudere jongeren;
o Ontmoetingsplaatsen voor jongeren – waar en hoe zouden deze op een veilige en 

aantrekkelijke manier kunnen ontstaan? 
o Bepaalde activiteiten die de jeugddienst organiseert, zoals Teenkicks, ook 

toegankelijker maken voor oudere leeftijdscategorie (19 -25 jarigen) – zoals bv. 
Pretparken. 

o Meer evenementen organiseren als jeugdraad
- Voor de schepen vertrok heeft de jeugdraad gevraagd wat ervan hen als jeugdraad werd 

verwacht. De schepen haalde hier aan dat het van belang was om via de jeugdraad input 
te krijgen en dat signalen ook moeten doorgegeven worden. 

2. Hoe zien we de jeugdraad voor de komende 5 jaar
- Na het vertrek van de schepen heeft de jeugdraad gebrainstormd over hoe ze de 

jeugdraad zien voor de komende 5 jaar. De leden van de jeugdraad willen er het beste 
van maken maar sommigen gaven ook aan dat het met momenten soms druk is voor hen 
om er volop voor te gaan. Vandaar het idee om nieuwe leden aan te werven die ook 
buiten een jeugdvereniging zitten. Jongeren vanaf 16 jaar zijn welkom op de jeugdraad. 
Het zou interessant zijn als zij er ook bij betrokken worden.  

- Er werd de avond zelf nog een oproep gedaan in een Facebook-groep van de animatoren 
(speelpleinwerking en tienerwerking) om daar eventueel leden te vinden. 

- De jeugdraad wil kijken voor meer structuur. De leden van de jeugdraad willen rollen 
creëren en verdelen. Rollen die gerust per jeugdraad kunnen verschuiven. 

- Laura Vandromme gaf aan dat zij graag voorzitter zou willen worden van de jeugdraad. 
Ze wil zich volop engageren voor de jeugdraad, de jeugd en ook de jeugdraad 
toegankelijker maken voor wie wil. De aanwezige leden van de jeugdraad hebben hierbij 
allemaal “ja” gestemd. 



3. Ondersteunen van jeugdverenigingen
- Chiro Leffinge en Chiro Westende vragen of zij als vereniging recht hebben op een 

containerkaart. Manon zal dit navragen. Recupel Pick-up is misschien ook een 
interessante optie voor de verenigingen. Er kunnen gratisch elektronische apparaten 
opgehaald worden op afspraak. 

- Chiro Leffinge vraagt of er iemand van de vereniging tijdens een volgend werkplekbezoek 
in hun gebouw de volgende keer misschien aanwezig kan zijn om zo meteen te weten wat 
er wel of niet in orde is qua veiligheid. 

4. Puntjes voor de schepen van jeugd / beleid / jeugddienst
(zie puntje 1)

5. Mededelingen jeugddienst
Manon probeert verder met de jeugdraad te kijken om een agenda op te maken met de volgende 
jeugdraden. Dit om de data tijdig aan de schepen te kunnen communiceren en dit geeft ook de 
mogelijkheid aan nieuwe leden om erbij te komen wanneer ze dit wensen.  

6. Jeugdlokalen 
- Chiro twijfelt of hun verwarming wel goed werkt. Wordt komende werking nog eens 

gecontroleerd. Zo niet zal Manon een werkopdracht indienen. Daarnaast is de klink van hun 
‘speelclub’-lokaal stuk. Manon dient hiervoor een werkopdracht in.

- Chiro Westende haalt nogmaals het tekort aan stockage-ruimte in de Calidris aan. De kelder 
die vroeger als opbergruimte gebruikt werd is niet meer bruikbaar door een groot waterlek. 
Manon had dit al een teruggekoppeld met Dorine Strybol van de sportdienst. Tijdens een 
bezoek aan de Calidris werd er eens gekeken naar stockagemogelijkheden maar deze 
zouden er voorlopig niet zijn. Manon probeert verder te kijken naar mogelijke oplossingen. 

- De werken voor het KLJ-gebouw zijn nog altijd bezig en er is geen vooruitgang. Deze werken 
blokkeren de ingang van hun gebouw dus de leden hopen dat deze werken snel zullen 
evolueren.

7. Plannen / evenementen van de jeugdverenigingen

Chiro Leffinge Chiro Westende KLJ Paravang
- 22/02: quiz
- 14-15-16/03: 

pannenkoeken
slag

- 20/09: 
spaghettiavon
d

- 28/09: startdag 

- 15/03: 
eetfestijn

- 29/06: BBQ

- 27/04: 
Kiekteki

- 6/09: Nacht 
int Blote

/

- Kamp: 20- 
27/08

- Kamp: 16-
23/08

- Kamp: 3-6 
juli

8. Varia
Britney Blondeel haalde aan dat ze binnenkort zal stoppen met voorzitter te zijn van het jeugdhuis. 



9. Afspreken volgende datum jeugdraad
Volgende jeugdraad 24/03. Locatie: KLJ Leffinge, Vaartdijk-Zuid. 

Meer informatie?

Manon Bossart - Jeugddienst -  Sluisvaartstraat 17 -  8430 Middelkerke
Manon.Bossart@middelkerke.be -  059 30 48 66


